
Rada Miasta Jarosławia 
37-500 Jarosław, Rynek | 

OA.0012.5.10.2023 

PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia w dniu 23 listopada 

2023 r. o godz. 8% w Urzędzie Miasta Jarosławia — Ratusz, Rynek 1. 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej 

Jarosław Litwiak. Po powitaniu radnych i gości na podstawie listy obecności stwierdził 
prawomocność obrad. Na 15- osobowy skład Komisji w obradach uczestniczyło 10 radnych. 

Nieobecni radni: Piotr Baran, Wanda Czerwiec, Witold Duszyński (usprawiedliwiony), Anetta 
Makarska i Janusz Szkodny. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch 

Zastępca Burmistrza Miasta — Dariusz Tracz 
Skarbnik Miasta — Anna Gołąb 

Radca Prawny — Mariusz Prychocin 
Radny Rady Miasta Jarosławia — Marcin Nazarewicz 

Radny Rady Miasta Jarosławia — Piotr Kozak 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji — Jacek Stalski 

Główny Księgowy MOSiR — Ewa Marszał 

Dyrektor jarosławskiego Ośrodka Kultury i Sztuki — Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska 

0. Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu — Barbara 
Kwaśniak 

11. Główny Księgowy MOPS — Agnieszka Niemiec 

12. Kierownik Działu Organizacyjno-Artystycznego Centrum Kultury i Promocji 
w Jarosławiu — Agnieszka Lech 

13. Dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Urzędu Miasta — Magdalena Zarębska- 
Lorenowicz 

14. Podinspektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Urzędu Miasta — Magdalena Lasek 

15. Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i Obronnych Urzędu Miasta — Lesław Strohbach 
16. Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu UM — Renata Chlebowska 

17. Inspektor BSFiOI — Zbigniew Hanas 

18. Przedstawiciele Jarosławskiego Koła Związku Rodzin Wielodzietnych „„Trzy Plus”. 
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Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wyrażenie opinii do projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta Jarosławia — druk nr 2, 3, 4, 5, 6 

i8. 

2. Rozpatrzenie pism skierowanych do komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w części dotyczącej zakresu działania komisji. 

4. Wolne wnioski. 
Zaproszenie na posiedzenie komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku wniosków powyższy porządek posiedzenia został przyjęty przez aklamację. 
znin... n zzz zeza zeezeez tzn



AGE. 

Wyrażenie opinii do projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta Jarosławia. 

Projekt uchwały — druk nr 2 — zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia programu 

„Jarosławska Karta Dużej Rodziny” na terenie miasta Jarosławia — stanowi załącznik do niniejszego ; ą Jszeg 
protokołu. 

Uzasadnienie: Projekt został przygotowany przez grupę 5 radnych którzy w uzasadnieniu podają, iż do 

Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” zostało złożone pismo Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus" 
Koło Jarosław. W piśmie znaleźć można "Wychodząc naprzeciw potrzebom i oczekiwaniom dużych 

rodzin zamieszkałych w Jarosławiu zwracamy się z uprzejmą prośbą do państwa Radnych o rozważenie 

możliwości przywrócenia zniżek, które obowiązywały wcześniej w naszym mieście dla rodzin 

Wielodzietnych oraz dla rodzin posiadających kartę dużej Rodziny. Były to dobre prorodzinne 
rozwiązania, które obejmowały między innymi zniżki za opłaty za odpady komunalne, korzystania 

z basenu, lodowiska i innych atrakcji MOSiR dla rodzin z dziećmi oraz zniżek za korzystanie ze żłobka 

i przedszkola.” Zgodnie z art. 23 ust. | ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40) „Art. 
23 Radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje stałą 

więź z mieszkańcami oraz ich organizacjami, a w szczególności przyjmuje zgłaszane przez mieszkańców 

gminy postulaty i przedstawia je organom gminy do rozpatrzenia, nie jest jednak związany instrukcjami 
wyborców." W związku z tym projekt zakłada powrót do zniżek dla rodzin wielodzietnych. 

Na wniosek radnego Piotra Kozaka radca prawny Mariusz Prychocin wyjaśnił, że: 

a program „„Jarosławska Karta Dużej Rodziny” został wprowadzany w 2014 roku i nie jest 
oparty na ogólnopolskiej Karcie Dużej Rodziny, 

s ust. 213 winien zawierać konkretny zapis odnoszący się albo do zastosowania całkowitej 

ulgi albo ustalenia opłaty na konkretnym poziomie, zgodnie z ustawą, rada nie może 
wprowadzać zapisu o ustaleniu opłaty ..O zł”, 

«a Rada Miasta Jarosławia przekazała pewne uprawnienia burmistrzowi, więc nie może 

teraz nakazać (poprzez proponowane brzmienie ust. 2 i 3), by MOSiR sam uwzględnił 
w cenniku opłaty, 

a wprowadzone zmiany w ust. 2 i 3 były zbieżne z ustawą o opiece nad dziećmi do lat 3 
z 2017 roku, 

« zawarte w projekcie uchwały na druku nr 2 w $ 1 zapisy ust. 5i6, były wykreślone 

w 2014 roku ze względu na ich nieczytelność, tak więc wprowadzanie ich z powrotem 
tylko pogłębi powstałe wtedy wątpliwości, 

s przedłożony projekt uchwały na druku nr 2 ma „dziwną” konstrukcję, 

Radca prawny Mariusz Prychocin podkreślił, że nie neguje propozycji grupy radnych — 

inicjatorów projektu uchwały na druku nr 2 — ale według niego projekt powinien mieć nadane 
właściwe brzmienie. 

W odniesieniu do powyższego radny Piotr Kozak zaznaczył, że: 

s brzmienie projektu uchwały przedstawionego przez grupę radnych jest analogiczne 

z tym, co jeszcze niedawno funkcjonowało i jakoś nikomu nie przeszkadzały zapisy ust. 
516, 

s radni powinni wiedzieć, kiedy zmieniły się przepisy prawa, które powodują, że 
zaproponowane brzmienie ust. 5 i 6 jest „dziwną” konstrukcją, 

u niejednokrotnie Rada Miasta Jarosławia procedowała projekty uchwał, które nie były 
opatrzone podpisem radcy prawnego. 
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Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zabierając głos w dyskusji podkreślała, że: 

s nikt nie kwestionuje zastosowania ulg dla rodzin wielodzietnych, ale od 2014 roku, czyli 
od momentu wprowadzenia Jarosławskiej Karty Dużej Rodziny okoliczności mocno się 

zmieniły, 
u należałoby rozważyć, czy wprowadzenie procentowych ulg, a nie konkretnych kwot nie 

byłoby bardziej sprawiedliwe dla mieszkańców miasta, 

s należy odpowiedzieć na pytanie, czy przedstawiciele Jarosławskiego Koła Związku 
Rodzin Wielodzietnych „Trzy Plus” w pełni zgadzają się z propozycjami zapisów 
zawartych w projekcie uchwały na druku nr 2, 

u w opinii radnej temat pomocy rodzinom wielodzietnym jest na tyle istotny, że powinien 
być najpierw szeroko przedyskutowany przez radnych na posiedzeniach komisji 

z udziałem osób zainteresowanych i dopiero wtedy powinien zostać przygotowany 

odpowiedni projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący komisji Jarosław Litwiak zauważył, że przedłożony projekt uchwały na 
druku nr 2 nie zawiera parafy radcy prawnego przez co nie jest zgodny z zapisami $ 82 ust. 4 

statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodził się z tym, iż rodziny wielodzietne powinny posiadać 
ulgi. ale temat ten powinien być przygotowany zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 
Wiceprzewodniczące rady Bożena Łanowy i Agnieszka Wywrót przypomniały, iż uczniowie 

szkół podstawowych korzystają z basenu w ramach lekcji wychowania fizycznego. Zgadzają się 
z tym, że rodziny wielodzietne należy wspierać, ale obecnie zastosowane ulgi w ich ocenie są 
wystarczające i na dobrym poziomie. 

Uczestniczący w posiedzeniu komisji przedstawiciel Jarosławskiego Koła Związku Rodzin 
Wielodzietnych „Trzy Plus” Maciej Florek przekonywał o zasadności przywrócenia zniżek 

z 2014 roku dla rodzin wielodzietnych oraz rodzin posiadających kartę dużej Rodziny. Mówił, 
że były to dobre rozwiązania, które obejmowały między innymi zniżki za opłaty za odpady 

komunalne, korzystanie z basenu, lodowiska i innych atrakcji MOSiR dla rodzin z dziećmi oraz 
zniżek za korzystanie ze żłobka i przedszkola. 

Z kolei radna Magdalena Cisek-Skiba poinformowała, że w związku z przyznanymi ulgami 

w ramach Jarosławskiej Karty Dużej Rodziny z budżetu miasta do śmieci dopłaca się około 600 
tys. zł. 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu Barbara 
Kwaśniak podkreśliła, że Karta Dużej Rodziny to system zniżek i dodatkowych uprawnień dla 
rodzin 3+, zarówno w instytucjach publicznych, jak i w firmach prywatnych. Posiadacze KDR 
mają możliwość tańszego korzystania z oferty podmiotów m.in. z branży spożywczej, paliwowej, 

bankowej czy rekreacyjnej. KDR wspiera budżety rodzin wielodzietnych oraz ułatwia dostęp do 
dóbr i usług. MOPS od 2014 roku administracyjnie obsługuje Kartę Dużej Rodziny. Od tego 
czasu Burmistrz Miasta dwukrotnie wystosował list intencyjny do Ośrodka, aby podjąć działania 
w celu pozyskania nowych partnerów, którzy przystąpiliby do Karty. 

Wobec braku innych uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 2. 

  

  
Komisja nie wyraziła opinii do projektu uchwały na druku nr 2 

(głosami: „za” — brak, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” - 10). 
  

Projekt uchwały — druk nr 3 — w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów 
oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej — stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
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Uzasadnienie: Projekt uchwały w sprawie zmiany określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej zawiera zmianę zapisów 

w zakresie terminu przyjmowania wniosków na realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 
lokalnej dla każdego roku budżetowego. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 3. 

  

  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 3 

(9 głosów „za ").   
  

Projekt uchwały — druk nr 4 — w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 
2023 rok — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uzasadnienie: Wprowadzenie zmian w budżecie miasta jest konsekwencją analizy wykonania budżetu miasta za 
II kwartał 2023 r. Wprowadzone zmiany umożliwią realizację zobowiązań za miesiąc grudzień 2023 r. Brak 

środków na wynagrodzenia nauczycieli, administracji i obsługi oraz zobowiązań od wynagrodzeń są konsekwencją 

wzrostu wynagrodzeń administracji i obsługi wynikających ze zmiany rozporządzenia w sprawie minimalnego 

wynagrodzenia za pracę w roku 2023, zmiany rozporządzenia w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych oraz awansu zawodowego nauczycieli w roku 2023. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 4. 

  

  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 4 

(10 głosów „za ').   
  

Projekt uchwały — druk nr 5 — w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jarosławia na 
2023 rok — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uzasadnienie: Zmiany w planach jednostek budżetowych prowadzących działalność określoną w ustawie 

o systemie oświaty, które gromadzą dochody i wydatki na wydzielonym rachunku, o którym mowa 
w art. 223 ustawy o finansach publicznych wprowadza się na wniosek dyrektorów szkół: Szkoły 

Podstawowej Nr 1 im. św. Królowej Jadwigi, Szkoły Podstawowej Nr 2 im. ks. Stanisława Konarskiego 

oraz Szkoły Podstawowej Nr 10 im. Wojska Polskiego. Dokonanie powyższych zmian konieczne jest 
w związku z uzyskaniem dodatkowych dochodów z tytułu najmu pomieszczeń szkolnych. Uzyskane 

dochody wydatkowane będą zgodnie z Uchwałą Nr 920/LXXVIII/10 Rady Miasta Jarosławia z dnia 

26 września 2010 r. w sprawie określenia gminnych jednostek budżetowych prowadzących działalność 

określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe, które gromadzą dochody określone 
w uchwale na wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania (z późn. zmian.). 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 5. 

  

  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 5 

(9 głosów „za ').   
  

O godz. 9:23 posiedzenie Komisji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót 

Projekt uchwały — druk nr 6 — w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia 
na 2023 rok — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Uzasadnienie: Zmiany w budżecie miasta na rok 2023 wprowadza się w związku z przyznaniem Gminie 

Miejskiej Jarosław dotacji celowej przez Ministra Finansów w ramach Funduszu Edukacji Finansowej 

środków na realizację programu „Lekcje o finansach”. Przedmiotem Programu „Lekcje o finansach” jest 
wsparcie realizacji działań z zakresu edukacji finansowej polegających na przeprowadzeniu, wśród 

uczniów szkół podstawowych, minimum 3 zajęć lekcyjnych z zakresu szeroko rozumianych finansów. 

Elementem Programu jest także popularyzowanie wiedzy o instytucjach publicznych działających 

w obszarze finansów poprzez organizację wycieczki edukacyjnej. Celami Programu są rozbudzenie 
zainteresowania zagadnieniami finansowymi i podniesienie kompetencji finansowych uczniów. 

Dofinansowanie w ramach programu obejmuje do 80% kosztów przeprowadzenia zajęć lekcyjnych 

i wycieczek edukacyjnych obejmujących w swoim programie treści z zakresu finansów. Łączny koszt 

zadania to kwota 76 793,30 zł, w tym otrzymane dofinansowanie - 61 432,00 zł. Pozostałe koszty pokryte 
zostaną z wpłat rodziców dzieci, które będą uczestniczyć w programie. 

Dofinansowanie w ramach programu obejmuje organizację zajęć i wycieczek szkolnych 
w następujących szkołach: 

1) Szkoła Podstawowa nr 1 im. św. Królowej Jadwigi: 

- wycieczka jednodniowa dla 44 uczniów, koszt wycieczki 7 400,16 zł, w tym dofinansowanie 
5 920,00 zł, 

- wycieczka jednodniowa dla 46 uczniów, koszt wycieczki 7 500,00 zł, w tym dofinansowanie - 
6 000,00 zł, 

2) Szkoła Podstawowa nr 2 im. ks. Stanisława Konarskiego: 
- wycieczka jednodniowa dla 44 uczniów, koszt wycieczki 3 597,60 zł, w tym dofinansowanie - 

2 878,00 zł, 
- wycieczka jednodniowa dla 46 uczniów, koszt wycieczki 3 706,00 zł, w tym dofinansowanie - 

2 964,00 zł, 
3) Szkoła Podstawowa nr 4 im Stefana Żeromskiego: 

- wycieczka jednodniowa dla 48 uczniów, koszt wycieczki 4 043,50 zł, w tym dofinansowanie - 

3 234,00 zł, 
4) Szkoła Podstawowa nr 5 im. Baśki Puzon: 
- wycieczka jednodniowa dla 45 uczniów, koszt wycieczki 7 975,36 zł, w tym dofinansowanie - 

6 380,00 zł, 
- wycieczka jednodniowa dla 41 uczniów, koszt wycieczki 7 755,44 zł, w tym dofinansowanie - 

6 204,00 zł, 
- wycieczka dwudniowa dla 48 uczniów, koszt wycieczki 23 060,00 zł, w tym dofinansowanie - 

18 448,00 zł, 
5) Szkoła Podstawowa nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza: 

- wycieczka dwudniowa dla 16 uczniów, koszt wycieczki 11 755,24 zł, w tym dofinansowanie - 
9 404,00 zł. 

Termin realizacji zadania: do 22 grudnia 2023 r. 

Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska wyjaśniła, że: 

e dofinansowanie otrzymały szkoły, które wypełniły stosowne wnioski, 

e Szkoła Podstawowa nr 6 nie zakwalifikowała się, gdyż zgłosiła wniosek po terminie, 
a szkoły nr 7 i 9 wcale nie złożyły wniosków, 

e wszystkie szkoły w jednym terminie otrzymały informację o możliwości przystąpienia 
do projektu (w miesiącu październiku). 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 6. 

  

  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 6 

(9 głosów „za ”). 
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Projekt uchwały — druk nr 8 — zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia cen urzędowych za 

usługi przewozowe transportu zbiorowego na terenie Miasta Jarosławia — stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Uzasadnienie: Wychodząc naprzeciw postulatom Związku Zawodowego Pracowników MOPS 

w Jarosławiu w kwestii umożliwienia korzystania pracownikom socjalnym zatrudnionym w Miejskim 

Ośrodku Pomocy Społecznej w Jarosławiu z przejazdów jarosławską komunikacją miejską uzasadnionym 
jest wprowadzenie bezpłatnych przejazdów dla ww. pracowników w czasie wykonywania przez nich 
obowiązków służbowych. 

Pracownicy socjalni swoim wsparciem obejmują wszystkich podopiecznych Ośrodka zamieszkałych na 

terenie Miasta Jarosławia. Bezpłatne korzystanie z przejazdów komunikacją miejską znacznie ułatwiłoby 
im dotarcie do środowisk objętych wsparciem MOPS w Jarosławiu. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały - druk nr 8. 

  

  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 8 

(9 głosów „za ').   
  

Ad 2 

Rozpatrzenie pism skierowanych do komisji. 

Pismo Stowarzyszenia Historia i Zagadki Jarosławia w sprawie nadania bulwarom nad Sanem 
imienia Stefana Klisko — treść pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisja Infrastruktury Społecznej zapoznała się z wnioskiem Stowarzyszenia HISTORIA 
I ZAGADKI JAROSŁAWIA w sprawie nadania bulwarom nad Sanem imienia Stefana Klisko, 
a także pozytywną opinią w niniejszej kwestii wydaną przez Radę Dzielnicy nr I. W trakcie 

prowadzonej dyskusji członkowie Komisji podkreślali, iż sama idea nadania nazwy bulwarom 
jest słuszna, niemniej przedwczesnym jest nadanie imienia inwestycji, która jest w trakcie 

realizacji, a planowane jej zakończenie ma nastąpić dopiero pod koniec przyszłego roku. 
Dodatkowo argumentem przemawiającym za odłożeniem decyzji w czasie przemawia fakt, iż do 

Urzędu Miasta mogą wpłynąć jeszcze inne propozycje nazwy, które również powinny zostać 
rozpatrzone. 

Powyższe stanowisko w wyniku przeprowadzonego głosowania zostało przyjęte jednogłośnie 
przy 9 głosach „za” 

Pismo Jarosławskiego Koła Związku Dużych Rodzin , Trzy Plus" w sprawie przywrócenia zniżek 
dla rodzin wielodzietnych — treść pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisja zapoznała się z pismem Jarosławskiego Koła Związku Dużych Rodzin „Trzy Plus” 

w sprawie przywrócenia zniżek dla rodzin wielodzietnych. W trakcie posiedzenia uznano, że 
niniejsza kwestia jest na tyle istotna, że wymaga przeprowadzenia głębszej analizy i debaty 

z udziałem zainteresowanych stron, stąd Komisja powróci w najbliższym czasie do tego tematu. 

  

Przerwa w obradach 9:40 — 9:56 

Strona 6 z8 

l 4 
(NAA



Ad3 

Zaopiniowanie projektu budżetu miasta Jarosławia na 2024 rok w części dotyczącej zakresu 

działania komisji — projekt budżetu stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej Jarosław Litwiak zaproponował, by 
Komisja dokonała kolejno analizy planu dochodów budżetu miasta na 2024 rok w działach: 801, 
852, 855, 921 i 926 oraz wydatków w działach: 730, 801, 851, 852, 854, 855, 921 i 926. 

DOCHODY 

801 — Oświata i wychowanie - nie zgłoszono uwag 

852 — Pomoc społeczna - nie zgłoszono uwag 

855 — Rodzina - nie zgłoszono uwag 
921 — Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - nie zgłoszono uwag 

926 — Kultura fizyczna - nie zgłoszono uwag. 

  

  
Plan dochodów w ww. działach Komisja w obecności 9 radnych zaopiniowała pozytywnie 

(8 głosów „za”, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 1).   
  

WYDATKI 

730 — szkolnictwo wyższe i nauka - nie zgłoszono uwag 
801 — Oświata i wychowanie - nie zgłoszono uwag 

851 — Ochrona zdrowia - nie zgłoszono uwag 

852 — Pomoc społeczna - nie zgłoszono uwag 
854 — Edukacyjna opieka wychowawcza - nie zgłoszono uwag 

855 — Rodzina - nie zgłoszono uwag 

921 — Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - nie zgłoszono uwag 

926 — Kultura fizyczna - nie zgłoszono uwag. 

  

  
Plan wydatków w ww. działach Komisja w obecności 9 radnych zaopiniowała 

pozytywnie (8 głosów „za”, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 1).   
  

EERSTE ZETTRZY ZZETEZZETZRRZZTKTTKERKZTZZREREKEEZZTOTTARZEZZZTETOOETZ 

Wolne wnioski. 

W tym punkcie posiedzenia nikt nie zgłosił wniosku. 

o... 0 o... one. zzz oe. eee oo teetseesodowe 

Ustalenia i wnioski z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia 
z dnia 23 listopada 2023 r. — stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

zzz. n nnn n nnn. oe e teczeczeaece 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Społecznej Rady Miasta Jarosławia Jarosław Litwiak dokonał zamknięcia posiedzenia o godz. 

nP 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Komisji 

Infrastruktury Społecznej Rady Miasta Jarosławia 
/ = 

K/farosławTiwiak | 

zlietl0u źę_" 

śJE Piskorz 
inspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 
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